

## STIL UND DESIGN STYLE AND DESIGN



Konsequent und geradlinig zieht sich das moderne Designkonzept durch alle Zimmer und Suiten. Dunkle Edelhölzer schaffen eine schlichte Eleganz, Stoffe in Creme und Grün setzen besondere Akzente. Ein Highlight ist das voll verglaste Bad aus Granit und Edelstahl.

The modern design concept has been applied consistently throughout all rooms and suites. The high grade dark wood creates a sleek elegant look and the fine fabrics in crème and green add a wonderful touch. The fully glazed bathroom in granite and stainless steel is a real highlight.

## AUF EINEN BLICK

### ZIMMERAUSSTATTUNG

- 146 schallisolierte Zimmer und 6 Suiten
- Granit-Glas-Bad
- Kostenfreies Internet via WLAN
- Individuell regulierbare Klimaanlage
- Safe, Kaffee-/ Teestation, Minibar
- Schreibtisch, Flatscreen-TV, Telefon
- Ab Superior-Zimmern: inklusive Minibar & Nespresso-Maschine

### RESTAURANT & BAR

- Fleming's Brasserie & Wine Bar

### TAGUNGEN

- 672 m<sup>2</sup>, 16 Tagungsräume & 6 Suiten

### FITNESS

- Fitnessbereich, Ruhebereich
- Sauna, Dampfbad

### PARKEN

- Parkplätze am Hotel (gegen Gebühr)

### ENTFERNUNGEN

Messe & Kongresszentrum	3 km
ICE-Bahnhof	4,2 km
Stadtmitte	5 km
Autobahn A 66	1,3 km
Flughafen Frankfurt	15,5 km

Fleming's Conference Hotel Frankfurt

Elbinger Straße 1 - 3 · 60487 Frankfurt · Germany

T.: +49 69 506040-0 · F.: +49 69 506040-999

frankfurt.conference@flemings-hotels.com

24-h Reservierungshotline / 24 hour Reservation Hotline:

+49 (0) 800 37 37 700 aus Deutschland / from Germany

+43 (0) 800 99 99 88 aus Österreich / from Austria

(kostenfrei aus Fest- und Mobilfunknetz / free of charge from mobile and landline networks)

Amadeus:	FLFRAFNB	Apollo / Galileo:	FL73342
Sabre:	FL38165	Worldspan:	FLFRAFNB

## AT A GLANCE

### ROOM FURNISHING

- 146 soundproofed rooms and 6 suites
- Granite-glass bathroom
- Free of charge Internet via WIFI
- Individually-controllable air conditioning
- Safe, coffee & tea station, minibar
- Desk, flatscreen TV, telephone
- Superior rooms & above: minibar & nespresso station included

### RESTAURANT & BAR

- Fleming's Brasserie & Wine Bar

### CONFERENCES

- 672 m<sup>2</sup>, 16 Conference rooms & 6 suites

### FITNESS

- Fitness area, rest area
- Sauna, steam bath

### PARKING

- Parking spaces at the hotel (for a fee)

### DISTANCES

Exhibition & Congress Centre	3 km
ICE train station	4.2 km
City centre	5 km
Motorway A 66	1.3 km
Frankfurt Airport	15.5 km

# FLEMING'S

CONFERENCE FRANKFURT



## MEHR ALS SIE ERWARTEN MORE THAN YOU EXPECT



Das 2006 eröffnete Konferenzhotel überzeugt nicht nur durch seine perfekte Lage: Auch das moderne, stilvolle Design und die abwechslungsreiche Küche begeistern unsere Gäste. Eine der Topadressen also für Tagungen, Kongresse und besondere Events. Sie erwarten noch mehr? Dann sind Sie hier richtig. Willkommen bei Fleming's! [WWW.FLEMINGS-HOTELS.COM](http://WWW.FLEMINGS-HOTELS.COM)

This conference hotel, opened in 2006, is impressive not only because of its perfect location. The modern, stylish design and richly varied cuisine are also impressive. One of the top hotels for conferences, congresses and special events. Are you looking for that little bit more? Then you will be right at home here. Welcome to Fleming's! [WWW.FLEMINGS-HOTELS.COM](http://WWW.FLEMINGS-HOTELS.COM)

## KÖRPER UND SEELE BODY AND SOUL



Sie suchen nach ein wenig Erholung? In unserem 130 m<sup>2</sup> großen Fitness- und Wellnessbereich mit finnischer Sauna, Dampfbad und Ruhebereich können Sie herrlich entspannen. Wer sich fit halten will, nutzt die modernen Fitnessgeräte im großzügig angelegten Work-out-Raum.

Are you looking for a little recuperation? You will be able to find perfect relaxation in our 130 m<sup>2</sup> fitness and wellness area with its finnish sauna, steam bath and rest area. And if you want to keep fit, you can use the modern fitness equipment in the spaciouly-arranged work-out room.

## GENUSS UND VIELFALT



Haben Sie Lust auf knackige Salate, saftige Köstlichkeiten vom Grill oder frische italienische Pasta? Oder möchten Sie die berühmten Klassiker der französischen Brasserieküche probieren? Unser erlesenes Sortiment an Weinen, Kaffees, Tees und Patisserie macht den Genuss perfekt.

## ENJOYMENT AND VARIETY



Do you feel like having some crispy salads, juicy delicacies from the grill and fresh Italian pasta? Or would you like to try the famous classical cuisine from the French Brasserie? Our fine assortment of wine, coffee, tea and patisserie is a real pleasure.

## TAGUNGEN UND EVENTS CONFERENCES AND EVENTS



Ob ruhiges Vier-Augen-Gespräch oder festliches Bankett: Unsere 16 Tagungsräume und -suiten werden jedem Anlass gerecht. Auf einer Fläche von 1.300 m<sup>2</sup> verfügen sie über modernste multimediale Konferenztechnik. Darüber hinaus steht Ihnen unser Conference Concierge jederzeit hilfreich zur Seite.

Whether a quiet personal meeting or a festive banquet: Our 16 function rooms and suites are suitable for every occasion. The 1,300 m<sup>2</sup> conference area has the latest multimedia conference technology. Furthermore, our Conference Concierge will be glad to assist you at any time.